
POROČILO PREDSEDNICE 

Prejšnji kongres v Radencih smo izvedli že v pripravah na lokalne volitve. Vesela sem, da smo se v duhu 

takratnega gesla #AktivirajSe res aktivirali in je na listah NSi skupaj nastopilo 254 mladih do 32 let. Prav 

posebej ponosna pa sem na 37 izvoljenih mladih svetnikov po vsej Sloveniji in mladega župana Denisa 

Tamaška v Hodošu. Tudi v tej kampanji smo MSijevci pomagali na terenu in drug drugega spodbujali 

pri kandidaturah. Na enem izmed soočenj županskih kandidatov, med katerimi je bil tudi MSijevec, me 

je prešinilo, da nekaj pa v podmladku le delamo prav, če se lahko nekdo tako samozavestno, vsebinsko 

in predvsem prepričljivo sooči z mnogo starejšimi in izkušenejšimi kandidati.  

V naslednjih mesecih smo se v izjavah za javnost odzivali na aktualno dogajanje in tako izrazili 

zaskrbljenost zaradi vnosa transspolnih ideologij v izobraževalne procese otrok v javnih ustanovah, 

pozvali k prenovi sistema študentske prehrane, obsodili smo pozive podmladka Avstrijske 

svobodnjaške stranke k ustavitvi »slovenizacije« Koroške, pozvali pa smo tudi k preprečevanju nasilja 

med mladimi. 

Naj iz preteklega obdobja izpostavim še novo trilateralno povezavo, ki smo jo vzpostavili skupaj s kolegi 

iz sorodnih strank iz Avstrije in Hrvaške. Za prvo srečanje smo izbrali mesti na obeh straneh avstrijsko-

slovenske meje, Bad Radkersburg in Gornjo Radgono, govorili pa smo predvsem o možnostih 

čezmejnega sodelovanja in krepitvi evropske zavesti. Regionalne povezave so zelo dobrodošle, saj so 

zaradi podobnih kulturnih prostorov izzivi podobni, podobne pa so lahko tudi rešitve, ko spoznavamo 

primere dobrih praks, ki bi jih z manjšimi prilagoditvami lahko preizkusili tudi doma.  

Najlepši večer leta 2023 je bil gotovo 17. februarja, ko se je odvil že naš tretji Modri gala ples, tokrat v 

Klubu Cankarjevega doma. Imeli smo čudovit razgled na Ljubljano, a najbolj vesela sem bila pogleda 

na plesišče, ki je bilo letos bolj polno kot v preteklih letih. Mladi so plesne korake, ki so se jih naučili na 

plesnih vajah, tokrat bolj pogumno preizkušali tudi na slavnostnem plesišču. Naslednje leto si želim, da 

sta plesišče in dvorana še bolj polna! 

V februarju nas je s svojim obiskom počastila predsednica podmladka Evropske ljudske stranke in 

portugalska evropska poslanka, Lidia Pereira. Mislim, da je bil to po zelo dolgem času – ali morda sploh 

prvi obisk predsednika YEPP v našem podmladku. Z Lidio smo organizirali pogovorni večer, kjer se je z 

udeleženci razvila zelo živahna in vsebinska zunanjepolitična debata, v kateri smo zajeli vse od Ukrajine 

do Kitajske in Tajvana.  

Marca smo po dolgih koronskih letih vendarle izvedli obisk Državnega zbora. Poleg ogleda stavbe je 

obiskovalce navdušil pogovor s podpredsednico stranke in poslanko dr. Vido Čadonič Špelič, ki si za 

mlade vedno rada vzame čas in z nami debatira o vsem, kar nas zanima.  

Aprila smo izvedli še en projekt, na katerega smo prav tako zaradi korone čakali precej časa – odpravili 

smo se v Bruselj na študijski obisk in tam od blizu spoznavali delovanje evropskih institucij. Za 

sofinanciranje smo hvaležni naši evropski poslanki Ljudmili Novak, ki smo jo v Bruslju seveda obiskali v 

Evropskem parlamentu, poleg tega pa je bil vrhunec izleta še obisk Evropske komisije in pogovor s 

slovenskim komisarjem Janezom Lenarčičem. V Bruslju smo se odpravili tudi na sedež Evropske ljudske 

stranke in si ogledali Hišo zgodovine Evropske unije. Seveda ob tem ni šlo brez spoznavanja belgijske 

kulinarike, čas pa smo si vzeli tudi za obisk bližnjega Brugga in Genta. Strinjali smo se, da takšen študijski 

obisk izvedemo tudi v prihodnjem letu – le da morda naslednjič namesto v Bruselj zavijemo v francoski 

dom Evropskega parlamenta v Strasbourgu. 

Prav tako aprila je potekal shod Združenja za vrednote slovenske osamosvojitve, na katerem sem kot 

predstavnica MSi in NSi dobila priložnost, da nagovorim zbrane na Trgu republike. Slovensko 



osamosvojitev moramo za svojo vzeti vsi – tako starejše generacije, ki so to državo osamosvajale, kot 

mlade generacije, ki smo v novonastali državi lahko odraščale z možnostmi in priložnostmi, o katerih 

so naši starši in stari starši lahko samo sanjali. A do tega, da bodo osamosvojitev za svojo zares vzeli 

predvsem mladi, bo potrebnega še precej truda, tako v izobraževalnem sistemu, kulturi kot družbi na 

splošno. To pa naj nam ne vzame poguma in motivacije – kajti če mi obupamo nad našo ljubo Slovenijo, 

kdo jo bo potem spreminjal na bolje? 


